

《Aisling Bea怀孕啦！孩子的爸爸是谁？》

Aisling Bea怀孕啦！

这位40岁的爱尔兰喜剧女王，近日在社交媒体上幽默地宣布了怀孕的喜讯。这可是她的首次怀孕，也是她即将迎来的第一个孩子。

Aisling 以她独特的喜剧风格，用“不是关于面包的玩笑”的方式，让大家为她送上祝福。这位才华横溢的演员，在《爱丽丝与杰克》等作品中展现了自己的魅力，如今又将迎来新的人生角色——妈妈。

恭喜Aisling，期待小宝宝的到来！



Congratulations are in order for Aisling Bea and her partner after they announced

they ' re expecting their first child.

艾斯林·贝亚和她的伴侣宣布即将迎来他们的第一个孩子，真是可喜可贺。

The comedian, 40, revealed in a truly iconic post on Monday that she ' s pregnant, with fans and friends alike rushing to the comments to congratulate her.

这位40岁的喜剧演员在周一发表了一篇颇具标志性的帖子，透露自己怀孕了，粉丝和朋友们纷纷在评论区留言向她表示祝贺。

She wrote: ' Dignity Intact. Got pregnant so I could try & put something beside Paul Rudd ' s face to make him look older. '

她写道：“风采依旧。我怀孕了，这样我就可以尝试着在保罗·鲁德脸旁边放点什么，让他看起来更老一点。”

Alongside a series of snaps with her exposed baby bump with a smiley face drawn on it, and featuring Paul Rudd, Aisling went on to thank all those involved in her pregnancy announcement, and her partner.

在帖子中，艾斯林晒出了一系列照片，她裸露着孕肚，上面还画着一个笑脸，保罗·鲁德也出现在照片中。艾斯林接着向所有参与她怀孕消息宣布的人以及她的伴侣表示感谢。

She said: ' Thanks to the @bigstickkc , Paul, @sethherzog super boy @travisKelce & mostly our angel @sherylcrow for helping me show off my bump in the most dignified & classy way possible. Sheryl said myself & Seth could be her very professional back up dancers with our ridiculous idea, how on brand! She really does just wanna have some fun, yawl.

她说：“感谢@bigstickkc、保罗、@sethherzog、超级男孩@travisKelce，以及我们的天使@sherylcrow，他们帮我以最庄重、最优雅的方式炫耀了我的孕肚。雪莉说我跟赛斯可以成为她非常专业的伴舞，因为我们这个荒谬的想法太符合她的风格了！她真的只是想找点乐子，咿呀。”

' And thanks to @jackoby.freeman & @elsie for doing full bump glam & to one of them in particular for getting me pregaroo in the first place. '

“还要感谢@jackoby.freeman和@elsie为我打造全套孕妇造型，尤其要感谢其中一位让我首先变成了孕妇。”

Who is Aisling ' s partner Jack Freeman?

艾斯林的伴侣杰克·弗里曼是谁？

Aisling, who has previously been rumoured to have been dating Michael Sheen and Spiderman star Andrew Garfield, has kept her private life under wraps and does not appear to have shared pictures of her partner Jack on social media.

艾斯林之前曾被传与迈克尔·希恩和蜘蛛侠主演安德鲁·加菲尔德约会，但她将自己的私生活隐藏得很好，并没有在社交媒体上分享过伴侣杰克的照片。

She has however been dating producer and composer Jack Freeman for nearly two years.

然而，她已经和制作人兼作曲家杰克·弗里曼约会了近两年。

In August last year, he shared a sweet post celebrating their first anniversary together, writing: ‘ To 1 whole year with m ’ lady @weemissbea. ’

去年8月，他分享了一篇甜蜜的帖子，庆祝他们在一起一周年，写道：“与我的女士@weemissbea共度一整年。”

Jack also tours with rock band Foals, and performed with them at Glastonbury in 2022.

杰克还随摇滚乐队Foals巡回演出，并在2022年与他们在格拉斯顿伯里音乐节上演出。

The bassist joined the band as a touring musician, having previously played with Aussie band Jagwar Ma.

这位贝斯手作为巡回音乐人加入了乐队，之前曾与澳洲乐队Jagwar Ma一起演出。

Despite telling her followers that the ‘ bump ’ was a food baby rather than an actual baby, some people still sent their congratulations.

尽管艾斯林告诉她的粉丝“孕肚”只是吃出来的，而不是真的怀孕，但还是有一些人送上了祝福。

The Alice & Jack star then clarified: ‘ It ’ s a bread! Excited to announce that I have not & will not give up bread. ’

随后，《爱丽丝与杰克》的主演澄清道：“这只是个面包！我很高兴地宣布我没有怀孕，也不会放弃面包。”

She later added: ‘ Alas from some texts I ’ ve been getting — may I highlight that I am NOT pregnant. I am very bloated. ’

她后来补充说：“唉，从我收到的一些短信来看——我必须强调，我没有怀孕。我只是很胀气。”

